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Bon dia, Sóc Ignacio Casado, treballador i representant de CGT a 
CaixaBank. 

No és la meva intenció analitzar els detalls de l'ordre del dia, i tampoc 
és que hagi de tractar un tema molt original però és que de vegades 
el que és obvi ens passa  desapercebut. 

Ho diem perquè no sembla que el que es voti avuí aquí sigui la 
imatge que quedi d'aquest any. 

Ho seran els acomiadaments i les vagues del passat ERO així com les 
històriques files de clients a les portes de les oficines. 

Com deia, és obvi que tot negoci, sigui el sector que sigui, necessita 
almenys dues coses per sobreviure, clients i empleats, sense un d'ells 
tard o d'hora tota empresa està destinada a desaparèixer. 

Ja ho va avisar CGT i poc han trigat a donar-nos la raó, volen que 
els avis paguin el pa amb Bizum.  

Però a més volen que ho facin des dels mòbils de més de dos mil 
euros que els venen després de tenir-los hores d'espera al carrer.  



La societat civil ja els ha posat la cara vermella per aquesta 
indecència.   

Recuperin d'una vegada el sentit comú i la humanitat.   

Sense ells, igual que sense els nostres clients i els nostres majors, no 
som res, ni com a societat ni com a entitat.   

Pel que fa als empleats han creat un clima laboral difícil de suportar: 
s'han desbordat les adhesions a l'ERO, prop d'un 20 % són menors 
de 50 anys i més centenars de treballadors que s'han quedat a les 
portes sospirant per aquest  nou procés que no trigarà a arribar, oi?   

La veritat és que fa molts anys que aquest sector només sap 
reinventar-se mitjançant la destrucció de llocs de treball i la política 
comercial de terra cremada.   

No els fa pensar que ja ningú vulgui treballar aquí?   

La pèrdua de talent és infinita.  L'homologació de condicions 
laborals signada el juliol passat ha congelat el salari a milers de 
treballadors durant l'escalada de preus més gran en els últims 35 
anys. Pot una entitat socialment responsable tractar així la seva 
plantilla?   

Quan tirin fins a l'últim de nosaltres, vendran els mòbils i les 
televisions vostès mateixos?, tindrien els mateixos resultats?, 
repartirien els mateixos dividends?  

Aquesta és una altra circumstància que ens preocupa enormement 
CGT, cap on volen portar aquesta entitat? Tenen la idea més remota?   

Vull dir, el negoci de tot banc o caixa sempre ha consistit en la 
negociació i venda de productes financers, quan ens hem convertit en 
un basar on es poden comprar una televisió, un mòbil, contractar un 
viatge o prendre't un cafè?   

Els podem recomanar un producte que encara no s'han atrevit a 
oferir, ansiolítics i antidepressius, són milers els treballadors a 
l'entitat que en depenen per poder anar a treballar a la seva oficina 
cada dia.   



L'èxit de venda està garantit: n'hi ha prou que mantinguin la mateixa 
política de recursos humans, la que té la salut mental de la plantilla al 
caire del col·lapse.  No som aliens al procés transformador a què 
s'enfronta el sector però en algun moment hauran de prendre la 
decisió de si volen dirigir la major entitat financera d'aquest 
país o Ali Express.   

Si no es veuen capaços de prendre les regnes de tan difícil repte, 
recapacitin i facin un pas de banda i, si us plau, deixin de depredar la 
societat de la qual viuen. 

Deixin de menysprear els clients. 

Deixin d'humiliar els empleats.   

En definitiva, deixin de mossegar la mà que els dóna menjar. 

Moltes gràcies. 


